



<b>ИНВЕСТИЦИОННОЕ ПРЕДЛОЖЕНИЕ:</b>	<b>INVESTMENT OFFER:</b>
<b>Наименование проекта:</b> «Создание производства по выращиванию и переработке грибов (шампиньонов, вешенок)»	<b>Project name:</b> "Creation of a production facility for the cultivation and processing of mushrooms (champignons, oyster mushrooms)"
<b>Инвестиционная привлекательность:</b> Выращивание грибов как бизнес — простой способ получения дохода, у которого есть ряд преимуществ: выращивать грибы просто; грибы высокоурожайные; сырье недорогое; бизнес можно вести в деревне или в городе; прибыль идёт круглый год.	<b>Investment attractiveness:</b> Mushroom cultivation as a business is an easy way to generate income, which has a number of advantages: it is easy to grow mushrooms; mushrooms are high—yielding; raw materials are inexpensive; business can be conducted in the village or in the city; profits go all year round.
	
<b>Цель проекта:</b> создание производства по выращиванию и переработке грибов. Оптовая и розничная торговля.	<b>Objective of the project:</b> creation of production for growing and processing of mushrooms. Wholesale and retail trade.
<b>Отрасль:</b> производство	<b>Branch:</b> production
<b>Инициатор проекта:</b> Браславский районный исполнительный комитет	<b>Project Initiator:</b> Braslav district Executive Committee
<b>Форма собственности:</b> районная коммунальная	<b>Type of ownership:</b> district communal
<b>Состояние проекта:</b> в стадии инвестиционного предложения	<b>Project status:</b> in the investment offer stage
<b>Общая стоимость проекта:</b> согласно бизнес-плану инвестора (сумма инвестиционных затрат зависит от проекта)	<b>The total cost of the project:</b> according to the investor's business plan (the amount of investment costs depends on the project)
<b>Форма участия инвестора:</b> полное финансирование	<b>Investor participation form:</b> full funding
<b>Срок реализации проекта:</b> согласно бизнес-плану инвестора	<b>Project Duration:</b> according to the investor's business plan
<b>Наличие бизнес-плана:</b> отсутствует	<b>Availability of a business plan:</b> no
<b>Контактные телефоны:</b> Начальник отдела по образованию +375 2153-66 -260 e-mail: <a href="mailto:ric@braslav-region.by">ric@braslav-region.by</a>	<b>Contact:</b> Head of Education Department +375 2153-66 -260 e-mail: <a href="mailto:ric@braslav-region.by">ric@braslav-region.by</a>